# Adventist 港 Health 安

**Hong Kong Adventist Hospital • Tsuen Wan** 

香港港安醫院•荃灣







BOC Cardholders Package 中銀持卡人套餐

# 1 Elite Physical Examination 尊尚身體檢查

- Health Assessment by General Practitioner and Report 全科醫生健康評估及報告 (二次)
- Nutritional Assessment營養評估
- Body Composition Analysis / Healthy Lifestyle Advice 體組成分析/健康生活指導
- Dental Check-up 牙科檢查
- Electrocardiogram 心電圖
- Treadmill\* 運動心電圖\*
- Chest and KUB X-Ray 肺部及腹部X光檢查

- Ultrasound Upper and Lower Abdomen 全腹部超聲波檢查
- Bone Densitometry (Lumbar spine & Hip)
   骨質密度掃描 (腰椎及髖關節)
- Several Laboratory Investigation多項化驗室檢驗
- Ultrasound Prostate (Male) 前列腺超聲波掃描 (只限男性)
- Ultrasound Breast (Female)乳房超聲波掃描 (只限女性)
- Papsmear (Female)柏氏子宮頸塗片檢查 (只限女性)

- Hepatitis B Screening (Antigen and Antibody), AIDS Screening & VDRL 乙型肝炎檢查 (抗原及抗體),
   愛滋病毒抗體測試及梅毒測試
- Nutrient Profile (Ferritin, Iron, B12, Folate, Vit.D)
   營養素檢查組合 (鐵蛋白、鐵、維他命B12、 葉酸、維他命D)
- Cancer markers (AFP, CEA, EBV, PSA(Male), CA125 (Female)) 腫瘤測試 (肝癌 甲型胎兒蛋白、結腸癌 癌性胚胎抗原、鼻咽癌病毒抗體、前列腺抗原測試(男)、卵巢癌(女))
- Stool (for H.pylori)幽門螺旋桿菌抗原 (糞便)

## Package Special Price 套餐精選價

HK\$8,908 (男) / HK\$9,656 (女)

### Enquiry Hotline 查詢: (852) 2275 6888

\*Health Assessment patients, for whom a Treadmill test is considered by their doctor to be an unacceptable risk, can take advantage of a Coronary CT scan at the special price of HK\$4,500. 
參加者如經醫生診斷不合適接受運動心電圖檢查,可以精選價HK\$4,500接受冠狀動脈血管造影電腦掃描

#### Terms & Conditions: 條款及細則:

- 1. The effective date is from now until 31 December 2026 (both dates inclusive). All services must be scheduled and completed before the end date to qualify for the package.
- 2. Cardholders are required to settle payment with the corresponding entitled cards in order to enjoy the package.
- 3. The package is subject to relevant terms and conditions. Please contact Wellness Center for more details.
- 4. Hong Kong Adventist Hospital Tsuen Wan reserves the right to update the fee schedule, brochure, terms and conditions. Any change of fee schedule will be announced and notices will be published in advance, in accordance with the statutory notice period. Any other changes except the fee schedule may be made at any time as it sees fit without prior notice, you are advised to check the latest information before using our services.

  1. 有效期為即日起至2026年12月31日止(包括首尾兩天)。所有服務必須在截止日期之前預約並完成。
- 2. 客戶必須以相應之信用卡結賬,方可享上述套餐。
- 3. 套餐須受有關條項及細則約束,詳情請向身體檢查中心查詢。
- 4. 香港港安醫院─荃灣保留修訂收費表、單張內容、條款及細則之權利。任何的收費表調整將會根據法定的通知期提前發出通告和作出宣布。其他與收費表以外的相關修訂,則可能不作另行通知,閣下於使用本院服務前查閱最新資訊。

Effective date: 1 January, 2026 生效日期: 2026年1月1日



地址:新界荃灣荃景圍199號

電話:(852) 2275 6688 網址:www.**twah**.org.hk

延續基督的醫治大能